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Tender za paket akcija avioprevoznika Jat Airways trebalo bi da bude 
raspisan dO 'kraja jula, najavio je drzavni sekretar u Ministarstvu eko
nomije Nebojsa Ciric. On je kazao da su do sad a interesovanje poka
zivali Aerofiot, Air Iceland i Air Berlin, ali da nije izvesno da Ii ce se 
te kompanije javiti na tender. Minimalna cena za 100 odsto kapitala 
bice niza od prvobitno najavljenih 150 miliona evra zbog visokih cena 
goriva, sto otezava rad aviokompanija u svetu, kazao je Ciric. Vlada 
Srbije je usvojila informaciju 0 Strategiji privatizacije Jata, koju je izra
dio privatizacioni savetnik RotSild, odluku 0 pretvaranju Jat ervejza 
u zatvo reno akcionarsko drustvo i odluku 0 konverziji dugova Jata u 
drzavni kapital. )( 

Prognoza za rejting Srbije 
za zaduzivanje u doma
coj valuti ostaje nega
tivna (BB-), saopstila je 
medunarodna agencija za 
kreditni rejting Standard 
& Poor's. Hapsenje Ka
radzica oznacava znatno 
smanjenje politickog ri
zika, posebno ako usledi 
hapsenje Ratka Mladica, 
jos jednog osumnjicenog 
za ratne zlocine, stoji u 
saopstenju Standard & 
Poor'sa. Zbog fiskalnih 
mera Vlade Srblje, koje 
ce verovatno dodatno 
pojacati pregrevanje pri 
vrede, prognoza za rej
ting Srbije za zaduzivanje 
u domacoj valuti ostaje 
negativna, BB-. )( 

Predstavnici indijske 
Embassy Group i opstine 
Indija potpisali su ugovor 
o izgradnji prve faze in
formaciono-tehnolos

kog (IT) parka u Indiji, 
u koj : ce biti ulozeno oko 
60 miliona evra i zaposle
no oko 2.500 ljudi. Pred
sednik opstine Indija Go
ran Jesic najavio je da ce 
radovi poceti na jesen, a 
useljenje u novi objekat 

trebalo bi ocekivati sredi
nom sledece godine. Op
stina Indija je za gradnju 
IT parka besplatno ustu 
pila parcelu od 50 hekta
ra, a Vlada se obavezala 
da obezbedi neophodnu 
infrastrukturu. )( 

U portfelju Centra za 
aukcije u Agenciji za pri 
vatizaciju ostalo je oko 
800 preduzeca, ali ce 
biti privatizovano oko 
400, dok os tala ispunja
vaju uslove za postupak 
prinudne likvidacije. U 
Akcijskom fondu su pa
keti poznatih srpskih fir
mi za koje je predvide
no da se prodaju putem 
tendera. Rec je 0 paketi
rna akcija Mostogradnje, 
Duvana iz Ljubovije, 
Jumka i Simpa iz Vranja, 
14. oktobra iz Krusevca 
i Jagodinske pivare,. U 
t im firma rna zaposleno 
je 11 .185 radnika. )( 

Ministarka za nacionalni 
investicioni plan Verica 
Kalanovic izjavila je da 
ocekuje znatno pove
canje budzeta za NIP 
naredne godine i njegovo 
kvali tetn ije planiranje. 
Od velikih poslova koji 
ce se u buducnosti fi nan
sirati iz NIP-a, Kalano
viceva je naglasila da ce 
prioriteti biti Koridor 10, 

osavremenjivanje zele
znice, recnog saobracaja i 

stvaranje sedam iii os am 
industrijskih zona. Prema 
njenim recima, u mnogim 
projektima ocekuje se 
pomoc Evropske banke 
za rekonstrukciju . )( 

Guverner Narodne banke 
Srbije (NBS) Radovan 
JelasiC preporucio je da 
Vlada Srbije pazljivo pro
ceni kad ce se i po kojim 
uslovima zaduzivati u 
inostranstvu. "Vlada ima 
znacajno suzeniji prostor 
sa stanovista raspolozi
vih finansijskih sredsta
va jer je proteklih godinu 
dana visak privatizacio
nih prihoda potrosen na 
ispunjavanje ocekivanja 
o boljem zivotu", rekao 
je Jelasic. On je naglasio 
da trenutno stanje na 
medunarodnom finansij 
skom trzistu nije povolj 
no za prodaju drZavnih 
obveznica emitovanih u 
evrima. )( 

Vrednost ugovora 0 11
nansijskom lizingu u Sr
biji trenutno iznosi vise 
od 2,6 milijardi evra, 
saopstila je Agencija za 
privredne registre. U 

prvih sest meseci ove 
godine sklopljeno je 30 

odsto manje lizing ugo
vora nego u istom pe
riodu lane, izjavila je 
registratorka u registru 
I1nasijskog lizinga Tanja 
Vu kotic- Marinkovic . 
Ona je navela da gradani 
Srbije i dalje lizing naj
vise koriste za nabavku 
automobila, iako se broj 
tih ugovora za prvih sest 
meseci smanjio u odnosu 
na proteklu godinu. )( 

Ministar za infrastruktu
ru Srbije Milutin Mrko
njic izjavio je da ce auto
put od Nisa do bugarske 
gran ice na Koridoru 10 

biti izgraden za dve do 
dve i po godine. "Ovaj 
projekat se u Ministar
stvu infrastrukture pri
premao tri -cetiri godine, 
a 0 njemu se govori godi
nama. Sada je doslo vre
me da se to i realizuje", 
rekao je Mrkonji( doda
juci da paralelno sa tim 
radovima pocinju i rado
vi na deonici od Proseka 
kod Nisa prema Pirotu i 
Dimitrovgradu. )( 


